

Tung Wah Group of Hospitals Lo Kon Ting Memorial College  
2024-2025  
Admission Application of F.1 Transfer Students

- I. Application Requirement:      The applicants:
1. must be eligible for the participation of the Central Allocation administered by the Education Bureau of the 2023-2024 academic year (Repeaters are not considered).
  2. obtained grade B or above in Chinese, English and Mathematics in the second term of primary five and both the first and second terms of primary six.
  3. obtained grade B or above on grand average in the second term of primary five and both the first and second terms of primary six.
  4. obtained grade B or above in conduct and received no demerits in both primary five and primary 6.
- II. Application - Dates & Time      9<sup>th</sup> July, 2024 (Tuesday) & 10<sup>th</sup> July, 2024 (Wednesday)
- |                       |  |
|-----------------------|--|
| 9 <sup>th</sup> July  | 9:00am – 12:00nn<br>2:00pm – 4:00pm (12:00nn – 2:00pm Lunch Break) |
| 10 <sup>th</sup> July | 9:00am – 12:00nn   |
- III. Procedure for Application
1. The applicants and their parents are required to complete the procedure for application at the school office in person.
  2. **The following documents of the applicants have to be produced for inspection:**
    - (i) Hong Kong Identity Card
    - (ii) the original and a photocopy of the report card (second term of primary five)
    - (iii) the original and a photocopy of the report card (first term of primary six)
    - (iv) the original and a photocopy of the report card (second term of primary six)
    - (v) the original and a photocopy of the Allocation Slip
    - (vi) the original and a photocopy of the Admission Slip
    - (vii) one recent photo

- IV. Arrangement of Interview
1. Applicants with the best performance in academic results, conduct and other areas (if applicable) will be invited for the interview.
  2. The applicants concerned will be informed by phone. Those who are absent from the interview will be regarded as withdrawing from the application.
  3. The interview will be conducted on 11<sup>th</sup> July (Thursday).
- V. Announcement of Interview Result
- The registration numbers of the successful applicants will be posted at the school entrance by 5:00pm on 12<sup>th</sup> July(Friday) and the parents concerned will receive phone calls for the registration details.
- VI. Remarks
1. All the documents submitted by the applicants will strictly be used for the selection purpose. They will not be returned to the applicants and will be destroyed after the selection procedure.
  2. The applicants who have received the offer must complete the registration procedure within the designated period or they will be regarded as withdrawing from the application.
  3. For enquiries, please contact us at 2474 2678 during office hours.

東華三院盧幹庭紀念中學  
二零二四至二零二五年度  
中一轉校生 - 招生通告

- 一. 報名資格：
1. 必須為本年度獲政府派位之小六學生。(本校不招重讀生)
  2. 小五下學期、小六上、下學期之中、英、數考獲 B 級或以上
  3. 小五下學期、小六上、下學期之總平均分考獲 B 級或以上
  4. 各學期操行達 B 級或以上及無記過處分
- 二. 報名日期及時間：2024 年 7 月 9 日(星期二)及 7 月 10 日(星期三)
- |          |                                     |
|----------|-------------------------------------|
| 7 月 9 日  | 上午 9 時至 12 時                        |
|          | 下午 2 時至 4 時 (中午 12 時至下午 2 時不辦理報名手續) |
| 7 月 10 日 | 上午 9 時至 12 時                        |
- 三. 報名辦法：
1. 申請人及其家長須於報名時間內親臨本校校務處辦理報名手續
  2. 報名時必須帶備下列文件：
    - (i) 身份證正本
    - (ii) 小五下學期成績表正、副本
    - (iii) 小六上學期成績表正、副本
    - (iv) 小六下學期成績表正、副本
    - (v) 派位證正、副本
    - (vi) 入學註冊證正、副本
    - (vii) 近照一張
- 四. 面試安排
1. 本校會甄選學業、操行及其他範疇(如適用)表現最佳者參與面試。
  2. 獲邀參與面試者將收到電話通知面試詳情，缺席面試者作放棄申請論。
  3. 面試將於 7 月 11 日(星期四)進行。
- 五. 公佈結果：
- 結果將於 7 月 12 日(星期五)下午 5 時於學校正門張貼取錄生的編號，並以電話通知有關家長註冊詳情。
- 六. 備註
1. 申請人遞交之一切文件副本只供本校甄選中一轉校生之用，概不發還並將於完成甄選程序後銷毀。
  2. 被取錄的轉校生須於指定時間內辦理註冊手續，逾時者視作放棄申請，其學位不予保留。
  3. 如有垂詢，請於辦公時間致電 2474 2678 聯絡本校校務處。